
 Vaksdal 06.11.2018 

Referansegruppa for nybygg og rehabilitering av Vaksdal skule vil uttala følgjande: 

Referansegruppa seier seg nøgd med den prosessen som har vore gjennomført. Referansegruppa er 

og særs positiv til synfaringane som vart gjennomført på skular i Bergen.  

Referansegruppa er positiv til det romprogram som vart presentert i møte 06.11.2018 

Referansegruppa viser til kostnadskalkylene og vil be kommunestyret gå inn for å rive begge bygga på 

Vaksdal skule og bygge heilt nytt på eksisterande tomt. 

Referansegruppa har følgjande innspel til vidare prosess: 

- Nybygg vil gje mykje betre utnytting av tomta enn ved rehabilitering. 

- Nybygg vil kunne stetta krava til ein 1-7 skule på lang sikt. 

- At det vert sett av tilstrekkeleg areal til arbeidsrom for lærarane, 

- Det er viktige at alle tilsette får vere med i vidare prosess slik at dei får vere aktivt med å 

påverke eigen arbeidsplass. 

- At eventuell ny samfunnssal/gymsal stettar behova som storstue for Vaksdalsbygda.  

- At innløysing av eigedommar som grensar til skulen vert gjennomført uansett. 

- At ungdomsklubben vert med vidare. 

Referansegruppa er fullt klar over at skulen vert kostbar i høve det som var førespegla i 

utgangspunktet, men slik referansegruppa ser det er det ikkje noko alternativ om ein ønskjer at 

Vaksdal skule skal eksistera vidare. 

 

Referansgruppa sin uttale er samrøystes. 


